



Wabao

Designed by
Florent Coirier



EN • Designed by Florent Coirier, the WABAO collection is born from the pursuit of refinement and beauty. The collection is a synthesis of organic design, timeless elegance, and functionality. Comprising four elements: lounge armchair, armchair, pouf, and side table, this collection combines elegance with sustainability and functionality. Its smooth, enveloping, and organic lines radiate warmth and harmony while providing a welcoming comfort.

FR • Conçue par Florent Coirier, la collection WABAO est née d'une quête de raffinement et de beauté. La collection est une synthèse de design organique, d'élégance intemporelle et de fonctionnalité. Composée de quatre éléments : chaise longue, fauteuil, pouf et table d'appoint, cette collection fusionne l'élégance, la durabilité et la fonctionnalité. Ses lignes douces, captivantes et organiques répandent chaleur et harmonie tout en offrant un confort agréable.



The collection

Wabao



Wabao

Versatility of use is an essential element in this collection. Each piece of the collection is designed to blend seamlessly into multiple spaces from waiting areas to contract projects and domestic environments. The wide selection of available fabrics and leathers allows for endless customization possibilities to create spaces with a unique style.

L'adaptabilité de son utilisation est un élément essentiel dans cette collection. Chaque pièce de la collection est conçue pour s'intégrer à la perfection dans de multiples espaces, de puis les salles d'attente à des projets « contract » ou même des environnements domestiques. La large sélection de tissus et de cuirs disponibles offre des possibilités de personnalisation infinies pour créer des espaces au style unique.



Details



Wabao



Details



Wabao



Spaces



Wabao



Spaces



Wabao



Spaces



Wabao



Spaces



Wabao





Multipurpose armchair



Lounge armchair



Side table



Pouf
